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VOORWOORD VAN DE 
FRACTIEVOORZITTER

Beste leden, kiezers en andere geïnteresseerden,

Voor u ligt het jaarverslag van de VVD fractie Meierijstad. Wij hopen op deze 
manier een beeld te geven van onze betrokkenheid bij politieke dossiers van 
het afgelopen jaar. We willen graag verantwoording afleggen over gemaakte 
keuzes en inzicht geven in onderwerpen waar we ons als VVD mee bezig 
hebben gehouden.

Ons jaarverslag is dus een instrument om u meer te betrekken bij onze werkzaamheden als fractie. Zoals in 
dit verslag ook blijkt, betreft dat niet alleen besluitvorming over complexe politieke dossiers, maar het 
totaalpakket inclusief activiteiten en zichtbaarheid.  Het is het eerste jaarverslag in deze vorm. Wij zijn heel 
erg benieuwd naar de manier waarop het bij u ontvangen wordt. 

Mocht u vragen hebben, ideeën of een bijdrage willen leveren voor VVD Meierijstad? Onze deur staat open, 
kom eens langs voor een kop koffie!

Namens de fractie,

Wilma Wagenaars 3
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De belangrijkste behaalde successen zijn natuurlijk de resultaten die zijn bereikt, maar wat ons betreft ook de 
manier waarop we als VVD een herkenbaar, onderscheidend en een betrouwbaar geluid hebben laten horen. 
Hierbij kijken we terug naar een aantal belangrijke onderwerpen.

Winkels worden woningen
In de Vicaris van Alphenstraat 3-7 te Schijndel 
worden een aantal leegstaande winkelpanden 
vervangen door woningen. VVD heeft aangegeven 
dat detailhandel-bestemmingen in 
kernwinkelgebieden mogen verdwijnen als de 
eigenaar geen perspectief meer ziet voor de 
functie.

Bestemmingsplan De Dubbelen
Het grootste bedrijventerrein van Meierijstad heeft 
een nieuw bestemmingsplan gekregen. De 
watergebonden bedrijvigheid langs de diverse 
kades bleek te ontbreken in het laatste voorstel. De 
VVD heeft dit hersteld met een amendement welke 
unaniem is aangenomen.

Paardenstal Veghels Buiten
Een aantal kopers van bouwkavels hebben een 
rechtszaak aangespannen tegen de hobbymatige 
paardenstal die er al jaren stond. VVD is gaan 
kijken en heeft schriftelijke vragen gesteld. We 
vinden dat bestaande functies geen beperkingen 
moeten ondervinden van de nieuwbouw. We 
kregen veel bijval van de ‘oude buurt’. 

Bestemmingsplan Buitengebied Veghel
Het terugschakelen van een niet-agrarische functie 
naar een agrarische functie wordt door het college 
niet langer als ‘opportuun’ geacht en uit 
bestemmingsplannen geschrapt. De VVD vind dat 
de mogelijkheid om terug te schakelen naar een 
agrarische bestemming cruciaal is en mogelijk 
moet blijven. We kregen bijval van het CDA.
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N279
Eindelijk lag er een voorkeursalternatief op tafel: 
een opwaardering van het huidige tracé. Helaas is 
het kansrijke omleidingsalternatief (lange 
omleiding) nooit onderzocht, ondanks dat deze - zo 
bleek na technische vragen van de VVD - 1,4km 
korter is dan de ‘korte omleiding’ die wél is 
onderzocht, maar te weinig oplossend vermogen 
kende. De lange omleiding had nog steeds de 
voorkeur van de wijkraden in Veghel, maar andere 
fracties hadden de ogen gericht op de brug bij 
Keldonk. We moeten nu als gemeente zelf 
maatregelen nemen voor grootse gevolgen van 
deze keuze: goede ontsluiting van het 
bedrijventerrein en ontlasting van het lokale 
wegennetwerk.  Geen ideale situatie, maar we 
moeten het hiermee doen, omdat andere partijen 
helaas in dit dossier de helicopterview misten.

Rembrandtlaan
Recent heeft de Raad van State het besluit van de 
gemeente Veghel voor de korte haak vernietigd. 
Binnen 26 weken moeten we als gemeenteraad 
een nieuw besluit nemen over dit project wat in 
2016 al een taai politiek gevecht was.

Snelfietsroute en fietsbruggen
In maart 2018 hebben we als gemeenteraad een 
besluit genomen voor de snelfietsroute Uden-
Veghel. Met het verleggen van de Gazellebrug 
(provincie betaalt 80%) en een fietstunnel onder 
de Udenseweg ontstaat een veilige route. 
Dorpsraad Zijtaart presenteerde in juli een plan 
voor een fietsbrug over de Zuid-Willemsvaart naar 
de Veghelse wijk de Leest. Een kansrijk plan, maar 
dit moeten we wel in samenhang zien met een 
aparte fietsbrug bij Keldonk. 
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Duurzaamheid
We hebben als fractie tegen de 
subsidieverordening gestemd omdat we hier in het 
verkiezingsprogramma een duidelijk standpunt 
over hebben ingenomen.  Wij zijn meer voor 
oplossingen in het wegnemen van belemmeringen 
Bijvoorbeeld beperkingen die het welstandsbeleid 
heeft op doorontwikkeling van gebouwen. Casus 
Zwijsencollege was hiervan een sprekend 
voorbeeld.

Tekorten Omgevingsdienst Brabant-Noord
We werden als raad geconfronteerd met een fors 
tekort dat pas laat werd gemeld. Hierover zijn 
kritische vragen gesteld, maar onze invloed reikt 
niet veel verder. We hebben daarom ook aandacht 
gevraagd voor een ander aspect: handhaving. Met 
een amendement hebben we voor elkaar gekregen 
dat afstemming tussen bestuursrechtelijk en 
strafrechtelijke handhaving wordt verbeterd.

Welstand
De liberalisering van welstandsbeleid in Sint-
Oedenrode en Veghel werd met het nieuwe beleid 
in Meierijstad deels tenietgedaan. We hebben met 
Lijst Blanco een amendement ingediend om 
nieuwbouw vrij te stellen van welstand. Dit 
amendement heeft het niet gehaald. Ons 
amendement over de excessenregeling heeft het 
wél gehaald. Hierdoor kan de gemeente optreden 
tegen evidente verwaarlozing van gebouwen. 
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Nieuwbouw veehouderij Nijnsel
In de raadsvergadering van juli 2017 hadden we 
ons vóór verlenging van de aangevraagde 
vergunning uitgesproken en dus vóór het 
collegevoorstel. In december lagen de kaarten 
totaal anders: het College stelde voor de 
vergunning alsnog te weigeren. Onze technische 
vragen gaven veel inzicht en werden tevens 
gebruikt bij inspraakreacties. De stalderingseisen
van de provincie hebben een grote rol gespeeld bij 
de weigering. Onze fractie heeft zich principieel 
tegen de stalderingseisen gekeerd, omdat het 
lasten van leegstand eenzijdig bij (jonge) agrariërs 
neerlegt die juist stallen gebruiken in plaats van 
leeg laten staan. We hebben ons als fractie ook 
laten zien bij de regionale bijeenkomst van de VVD 
Statenfractie hierover. Wij hebben tégen het 
collegevoorstel gestemd evenals een deel van 
Team Meierijstad, CDA minus raadslid Verhagen en 
Gemeentebelang Meierijstad. Met steun van de 
oppositie haalde het voorstel het -helaas- alsnog.
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Podium Schijndel
Een langlopend wens in het Schijndelse was die van 
een cultuurpodium.  Na één jaar Meierijstad is die 
wens ingewilligd. Een mooie voorziening voor 
Schijndel, maar we zijn wel kritisch geweest op 
kaders van het budget. Het wensenlijstje werd 
steeds langer. Bovendien verwachten we 
samenwerking met de Blauwe Kei, onder andere in 
aanvullende - in plaats van concurrerende -
programmering.

Harmonisaties sportsubsidies
In het voorjaar 2018 is de sportnota aangenomen. 
Deze sportnota beschrijft de ambities op het 
gebied van sport in Meierijstad. Voor verenigingen 
was dit een spannend moment, omdat hierin ook 
de subsidiemethodiek is meegenomen. Positief is 
dat de sportverenigingen er in de nieuwe 
gemeente gemiddeld op vooruitgaan. We hebben 
onze verontwaardiging uitgesproken over de 
willekeur in de systematiek die bepaalde sporten, 
zoals tennis zonder duidelijke onderbouwing 
uitsluit van de subsidieregeling. Ook is nog niet 
helemaal duidelijk of de regeling zelfwerkzaamheid 
van verenigingen beloont of juist een grotere 
afhankelijkheid van de gemeente creëert. Dit zal de 
toekomst uitwijzen. Positief is dat vanaf nu in de 
gehele gemeente hetzelfde beleid geldt en er geen 
kernspecifieke overgangsregelingen zijn gemaakt.
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Kunstgras Rhode
In Sint-Oedenrode was de veldenproblematiek van 
Rhode een jarenlang buikpijndossier. Waar twee 
jaar geleden nog verplaatsing naar de Kienehoef de 
oplossing leek te zijn, is uiteindelijk toch gekozen 
voor de Neul. Samenwerking met het Waterschap 
heeft tot innovatieve oplossingen geleid die 
waterschade in de toekomst moeten beperken. De 
Unie van Waterschappen heeft het project zelfs 
voorgedragen tot Waterinnovatieprijs 2018. 

Carpoolplaats en HOV Sint-Oedenrode
Vlakbij de A50 zijn inmiddels de contouren 
zichtbaar van de nieuwe carpoolplaats en HOV 
halte Sint-Oedenrode. Een mooi concreet resultaat 
van het VVD verkiezingsprogramma 2014 die nu is 
uitgevoerd.

Glasvezel Buitengebied
Inmiddels is toegang tot snel internet onmisbaar 
om te kunnen participeren. Glasvezel biedt 
toekomst voor nieuwe zorgtoepassingen in het 
kader van langer thuis wonen, maar is ook nodig 
voor economische activiteiten. Een geslaagde 
campagne in Meierijstad heeft ervoor gezorgd dat 
het buitengebied van Meierijstad spoedig van snel 
internet kan genieten.
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Behoud verharding Vlagheide
Ten tijde van de afdichting van de Vlagheide zijn 
twee wegvakken tijdelijk verhard voor het zware 
verkeer. Deze verharding – die er in prima staat bij 
ligt - zou worden verwijderd tegen de wens van 
omwonenden in.  Op initiatief van de VVD is een 
motie aangenomen om te onderzoeken of de 
tijdelijke verharding kan blijven liggen.

Onderwijshuisvesting
Tijdens de discussie over de kwaliteit van 
onderwijshuisvesting heeft de VVD kritisch gekeken 
naar de plannen voor renovatie en nieuwbouw van 
bestaande scholen. Conform ons 
verkiezingsprogramma hebben we ons hard 
gemaakt dat de kwaliteit van onderwijs voorop 
moet staan. Voor zowel VVD als D66 is nieuwbouw 
alsmede renovatie van schoolgebouwen in álle 
kernen niet vanzelfsprekend als in de toekomst de 
kwaliteit van onderwijs onder druk kan komen. 

OZB niet extra verhoogd
De OZB wordt in Meierijstad niet extra verhoogd. 
Het is hard werken om deze afspraak uit het 
coalitieakkoord te handhaven, omdat andere 
fracties de voorkeur geven aan andere ambities en 
de OZB een sluitpost is die dat mogelijk maakt. Met 
dank aan onze inspanningen blijft de OZB 
verhoging slechts bij een indexering zoals 
afgesproken.  

Rioolheffing
In de geactualiseerde verordening rioolheffing was 
vrijstelling opgenomen voor percelen bestemd 
voor bijeenkomsten van levensbeschouwelijke 
aard. Met het amendement ‘Gelijke monnikken, 
gelijke kappen’, is die vrijstelling geschrapt.
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Sinterklaasintocht
Op het landelijk nieuws werd bekend dat geen 
enkele gemeente zich had gemeld voor de 
organisatie van de jaarlijkse intocht. VVD 
Meierijstad stelde voor dat Meierijstad zichzelf 
kandidaat zou stellen en haalde hiermee het 
regionale en landelijke nieuws via onder andere 
Omroep Brabant, Hart van Nederland en PowNews.

Tegemoetkoming plankosten niet gerealiseerde 
opvanglocaties
De gemeente heeft in 2016 kosten gemaakt voor 
mogelijke nood-opvanglocaties en deze kosten 
konden achteraf bij het COA gedeclareerd worden. 
Na schriftelijke vragen van de VVD bleek gemeente 
Meierijstad nog geen declaratie te hebben 
ingediend is er alsnog actie genomen en een 
declaratie van €43.200,- ingediend.

Inzameling Plastic en GFT
Het collegevoorstel om wekelijks GFT afval op te 
halen in het buitengebied is succesvol door VVD en 
CDA geamendeerd. Bewoners van het 
buitengebied zetten zelden de ‘groene kliko’ 
buiten. In dezelfde vergadering hebben we de 
komst van een extra container voor plastic en 
drankkartonnen uitgesteld. 75% van de inwoners is 
namelijk tevreden over huidige plastic zakken.
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Werkbezoeken en Politiek café
Het politiek café heeft afgelopen jaar een andere 
invulling gekregen. De fractie streeft naar een 
werkbezoek met leden elke twee maanden. 
Afgelopen jaar hebben o.a. de volgende 
werkbezoeken plaatsgevonden:
• Adagium
• Theater de Blauwe Kei
• De Beleving
• Bestuurscentrum Meierijstad
• Gasthuis Schijndel

Het werk van onze fractie vind niet alleen plaats in de raadzaal, maar ook daarbuiten. Hieronder volgt een 
weergave van de werkbezoeken en activiteiten van de fractie. 

Partijactiviteiten georganiseerd door Bestuur
Uiteraard heeft de fractie deelgenomen aan de 
partijbijeenkomsten georganiseerd door het 
bestuur zoals de winterwandeling en de barbecue. 

Open dag gemeente Meierijstad
Op 24 september was de fractiekamer geopend 
tijdens de open dag van gemeente Meierijstad.
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Diverse informatiebijeenkomsten en ceremoniële 
activiteiten
Naast de activiteiten die we als fractie zelf 
georganiseerd hebben, zijn we ook aangesloten bij 
diverse informatiebijeenkomsten, 
raadswerkbezoeken en regionale overleggen.
• Nieuwjaarsbijeenkomsten
• Informatiebijeenkomsten van 

samenwerkingspartners van de gemeente zoals 
AgriFood Capital, POM Meierijstad, BtB, Welzijn 
de Meierij, Dorps- en wijkraadvergaderingen.

• Provinciale Statenbijeenkomsten
• Regionale VVD overleggen (As-50 en Meierij)
• Aanwezigheid bij werkbezoeken van 

hooggeplaatste functionarissen aan Meierijstad.
• Deelname aan mediarubrieken zoals ‘Raadslid in 

beeld’ en de zeepkist (o.a. rattenplaag).
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In goed overleg met de fractie heeft fractieondersteuner Bram van 
Roosmalen zijn werkzaamheden neergelegd. De fractie wil Bram bedanken 
voor zijn inspanningen, betrokkenheid en drive. Sinds september 2017 
zoekt de fractie een fractieondersteuner. Tot op heden is de functie nog niet 
ingevuld.

Gaandeweg het politieke jaar 2017-2018 heeft de gemeenteraad ingestemd 
met een voorstel om per fractie één extra commissielid toe te mogen voegen. 
Dat betekent dat elke fractie inmiddels gebruik mag maken van vier 
burgercommissieleden

Kelvin Litjens heeft aangegeven zijn werkzaamheden als burgercommissielid 
niet langer te kunnen combineren met zijn werkzaamheden voor het bestuur. 
Met het terugtreden van Kelvin en een extra commissieplek vrij is versterking 
komend jaar welkom.



SCHRIFTELIJKE VRAGEN

Door het stellen van schriftelijke vragen kan de gemeenteraad het College controleren.  De VVD fractie heeft vragen 
gesteld over de volgende onderwerpen.
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Onderwerp

1 Coulance Waterschade VV Rhode

2 Tegemoetkoming plankosten niet gerealiseerde opvanglocaties

3 Paardenstal Veghels Buiten

4 Indexering huurtarieven sport

5 Huisvesting Starterscollectief Meierijstad

6. Handhaving en sluitingstijden horeca Park Kienehoef



OVERZICHT VAN MOTIES EN 
AMENDEMENTEN

Een belangrijk instrument van de gemeenteraad is het indienen van een motie of een amendement.
Bij een motie geeft de gemeenteraad een wens, verzoek of opdracht. Meestal wordt een motie ingediend bij een 
agendapunt, maar een motie kan ook ‘vreemd aan de orde van de dag’ worden ingediend als het onderwerp niet 
op de raadsagenda staat. 

Bij een amendement  wordt de tekst in een raadsvoorstel aangepast en is de aanpassing dus direct opgenomen in 
het besluit.

Net zoals bij een raadsvoorstel wordt er gestemd over het aannemen van moties en amendementen. Bij een 
meerderheid wordt een motie of amendement aangenomen. Bij een minderheid verworpen. Een indiener van een 
motie of amendement kan bij een dreigende minderheid haar motie intrekken en later bij een nieuwe vergadering 
opnieuw indienen.

Het College kan de gemeenteraad ontraden om een motie in te dienen als deze conflicteert met belangrijke 
beleidsuitgangspunten. Ook kan het College een motie overnemen, waarmee de wethouder belooft de opdracht 
uit te voeren en stemming niet meer nodig is.
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Datum Onderwerp Samen met Resultaat
6 april 2017 Bestemmingsplan de Dubbelen - Aangenomen

22 juni 2017 Advies over voorkeursalternatief N279 Veghel-Asten Team, CDA, PvdA Aangenomen

22 juni 2017 Grensbedrag voor subsidies (5000 euro) Lijst Blanco Verworpen

21 sept 2017 Inzameling PD (Plastic en Drankkartons) CDA, PvdA Aangenomen

21 sept 2017 Inzameling GFT buitengebied CDA Aangenomen

12 okt 2017

Behoud tijdelijke verharding Vlagheide Team, CDA, 

Gemeentebelang, 

Lijst Blanco

Aangenomen

7 dec 2017 Gelijke monniken, gelijke kappen. Verordening rioolheffing. D66, SP, PvdA Aangenomen

14 dec 2017 Subsidiering peuteropvang D66, SP, PvdA, Hart, 

Lijst Blanco

Ingetrokken
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Datum Onderwerp Samen met Resultaat
8 feb 2018 Rapport RKC Meierijstad “onderzoek maatschappelijk vastgoed 

Meierijstad”

Alle partijen Aangenomen

8 feb 2018 Kadernota ODBN - Aangenomen

29 mrt 2018 Aanpassing goothoogte bijgebouw Schijndelseweg 47 Team, Lijst Blanco, 

D66, CDA

Aangenomen

29 mrt 2018 Visie op kwaliteit onderwijs is leidend voor huisvesting D66 Verworpen

31 mei 2018 Gelijke monniken, gelijke kappen, deel 2. Verordening 

scheepvaartrechten Meierijstad 2018

D66 Aangenomen

5 juli 2018 Afschaffen welstandstoets nieuwbouw m.u.v. (agrarische) 

bedrijfsgebouwen in het buitengebied.

Lijst Blanco Verworpen

5 juli 2018 Uitbreiding excessenregeling Welstandsnota 2018 Team, Lijst Blanco, 

PvdA

Aangenomen

20 sept 2018 Wijziging aantal standplaatsen Schijndel CDA, Team, PvdA, 

Lijst Blanco, Hart, SP, 

D66

Aangenomen
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Naam

Rol

Portefeuille

Nick de Laat

Raadslid

- Sport

- Cultuur

- Onderwijs

- Participatie

Emailadres nickdelaat@gmail.com

Naam

Rol

Portefeuille

Fran-Jan van Zutven

Raadslid

- Ruimtelijke Ontwikkeling

- Verkeer & Vervoer

- Veiligheid & Handhaving

- Wonen & Duurzaamheid

Emailadres fvanzutven@hotmail.com

Naam

Rol

Portefeuille

Wilma Wagenaars

Fractievoorzitter

- Economische Zaken

- P&O, Bedrijfsvoering

- Fusie

- Transities/Decentralisaties/WMO

Emailadres booh@xs4all.nl

mailto:nickdelaat@gmail.com
mailto:fvanzutven@hotmail.com
mailto:booh@xs4all.nl
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Naam

Rol

Portefeuille

Piet Klaasen

Commissielid

- Ruimtelijke Ontwikkeling

- Verkeer & Vervoer

- Wonen & Duurzaamheid

- Welzijn

Emailadres p-klaasen@hotmail.com

Naam

Rol

Portefeuille

Ger Nillezen

Commissielid

- Ruimtelijke Ontwikkeling

- Verkeer & Vervoer

- Kunst & Cultuur

- Voorzieningen

Emailadres gernillezen@hotmail.com

Naam

Rol

Portefeuille

Kelvin Litjens

Commissielid

- Economische Zaken

- Financiën

- Ruimtelijke ontwikkeling

Emailadres khm.litjens@gmail.com

Naam

Rol

Portefeuille

Harry van Rooijen

Wethouder/3e loco

- Infrastructuur & Duurzaamheid

Emailadres hvanrooijen@meierijstad.nl

mailto:p-klaasen@hotmail.com
mailto:gernillezen@hotmail.com
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